
Till kommunfullmäktige i Danderyd 

 

Motion om att utreda om det höga bilanvändandet i 

Danderyd är oönskat och beror på att det inte finns 

ett tillräckligt attraktivt alternativ till bilen och vad 

Danderydsborna i så fall önskar för alternativ.  

I flertalet dokument som handlar om miljö och trafik påvisas att 

bilanvändningen i Danderyd är hög. Mot bakgrund av detta har 

olika åtgärder som anläggande av cykelbanor, parkeringar med 

mera gjorts för att erbjuda dem som så önskar attraktiva 

alternativ. Men ingenstans finner vi att orsakerna till den höga 

bilanvändningen klarlagts. Vi vet inte om den helt enkelt beror 

på att Danderydsborna helst använder bilen eller om den beror på 

att de anser att det inte finns attraktiva alternativ. Om vi får reda 

på det kanske det kan leda till mer målinriktade åtgärder.  

 

Bussarnas ändrade linjesträckning inom kommunen har tveklöst 

lett till en av Danderydsborna oönskad högre bilanvändning. Det 

finns alltså anledning fråga sig om den höga bilanvändningen i 

Danderyd delvis är oönskad. Är det så att många Danderydsbor 

väljer bilen för att det inte finns något attraktivt alternativ? Och 

vad är det de i så fall efterfrågar? Det borde vi ta reda på. 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi  kommunfullmäktige 

besluta ge berörda organ i uppdrag att utreda  

om det höga bilanvändandet i Danderyd är oönskat och 

beror på att det inte finns ett tillräckligt attraktivt alternativ 

till bilen och vad Danderydsborna i så fall önskar för 

alternativ. 

Danderyd den 6 februari 2017 

 

Siv Sahlström (C)                                      Jörgen Elfving (C)                                   

Gruppledare                                                                                                                                                                                            

 

 


